
Agenderingsverzoeken raad 9 december 2020

CDA

Als CDA willen we B-3.6  (onderzoek ruimte voor binnensport) agenderen. We willen met het college 
in gesprek over de conclusies die in dat rapport worden getrokken en dan met name over de 
sporthallen in de dorpen.

Lokaal Belang

B-3.5 Aanpassing prijsklassen 
Motivering: Een gebalanceerd en gefaseerd woningbouwprogramma is voor Lokaal Belang erg 
belangrijk. Dit komt de leefbaarheid en toekomstbestendigheid van een dorp ten goede. Wat heeft dit 
voorstel voor een consequenties op de motie waarbij naar voren kwam dat de gemeente Barneveld 
zich nog meer moet inzetten voor voldoende woonruimte voor mensen met een kleinere beurs zoals 
o.a. jongeren, starters, ouderen en jonge gezinnen met en modaal inkomen? Lokaal Belang wil dit in 
kaart brengen.

A-7-Factsheet ambulancezorg 

Motivering:

Lokaal Belang heeft al meerdere malen aandacht gevraagd voor de structureel achterblijvende cijfers 
m.b.t. aanrijdtijden van ambulances voor de met name noord-oostelijk gelegen dorpen in onze 
gemeente.
Dit is helaas niet van het afgelopen half jaar. Wat is de stand van zaken? Wat is er gedaan met de 
door LB aangereikte verbetersuggesties, zoals bijvoorbeeld de samenwerking met Ermelo, een 
ambulance(post) bij de Karwei in Barneveld en een combinatie ambulance-brandweer in Harskamp? 
Dit gaat zo niet langer.

B-3.22 Besluit B&W inzake PvA terugdringen alcohol in verkeer 

Motivering: Lokaal Belang vindt veiligheid in het verkeer zeer belangrijk, evenals goede voorlichting 
daarover. Het gebruik van (teveel) alcohol en drugs in combinatie deelname aan het autoverkeer, 
moet stevig worden aangepakt. Het plan van destijds is goed, maar we zien een terugloop in 
betrokkenheid en hoeveelheid activiteiten hiervoor. Lokaal Belang wil graag in gesprek om de stand 
van zaken te bespreken en te bezien op welke wijze deze campagne  weer volop aandacht krijgt.

B-1.8 Besluit B&W inzake reactie op rapport Kinderombudsman

Motivering: Lokaal Belang vindt het welzijn van onze kinderen heel erg belangrijk; zij zijn tenslotte 
onze toekomst. Het is belangrijk dat er een plek is waar zij met eventuele problemen naartoe kunnen; 
de Kinderombudsman. Dit lijvige rapport over een integrale aanpak voor kinderen met meerdere 

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=barneveld&id=100190162


problemen en de memo van het college, zijn dus belangrijk om te bespreken. Is dit de weg die wij met 
elkaar willen gaan? Liggen er nog meer kansen voor (organisatorische) verbeteringen voor de hulp 
aan kinderen?

Pro’98

Pro’98 wil graag stuk A-12, Tips van het Kenniscentrum Houtrookoverlast,  van de ingekomen stukken 
agenderen, en dat liefst na ommekomst van de antwoorden op de eerder vandaag gestelde 
schriftelijke vragen. We willen graag met de wethouder en de collega's bespreken wat we als 
gemeentebestuur meer en beter kunnen doen om een, vaak kwetsbare, groep burgers van overlast te 
verlossen.

SGP

B-1.8 (Reactie op rapport Kinderombudsman): De SGP wil graag de bevindingen van de 
Kinderombudsman bespreken om te kijken welke winst we in Barneveld uit zijn aanbevelingen kunnen 
halen.

B-3.7 (Tussentijdse evaluatie Barneveldse zonneladder) in combinatie met B- 3.15 (Memo 
netwerkcapaciteit t.b.v. duurzame energieopwekking). De SGP wil graag in gesprek over de aanleg 
van zonnevelden, mede op basis van signalen uit de samenleving. Daarbij betrekken we ook graag de 
memo over de netwerkcapaciteit. Beide punten kunnen wat ons betreft in één agendapunt.

VVD

B-3.6 Besluit B&W inzake Onderzoek "Ruimte voor binnensport" in Barneveld en 
accommodatievragen Terschuur/Zwartebroek en Kootwijkerbroek

We willen graag met de wethouder in debat naar aanleiding van dit onderzoek. Onze fractie wil graag 
met de wethouder van gedachten wisselen over de bezettingsgraad van de binnensport 
accommodaties en over de vorm van dit onderzoek.

B-3.5 Besluit B&W inzake Aanpassing prijsklassen nieuwbouw koopwoningen gemeente Barneveld 
2021

Er is een toezegging gedaan om onderzoeken en daardoor bijkomende kosten bij nieuwbouw onder 
de loep te nemen. De VVD wil graag weten hoe er daar mee staat en/of dat de verhoging van de 
prijsklasse zou kunnen beperken.



Christen Unie

B- 3.5 Besluit tot aanpassing prijsklassen nieuwbouw koopwoningen

De ChristenUnie wil bespreken wat de effecten zijn van het verschuiven van een contingent 
middeldure woningen naar de definitie goedkope woningen. Hoe kan dan toch bereikt worden dat 35% 
woningen als goedkope woningen gebouwd wordt op basis van de oorspronkelijke definitie van 
goedkope woningen zoals vastgelegd in de motie daarover.

B-3.6 Besluit inzake onderzoek ruimte voor binnensport in Barneveld

Het onderzoek heeft brede onderzoeksvragen, maar de titel is gerelateerd aan accommodatievragen 
in Terschuur/Zwartebroek. De ChristenUnie wil bespreken in hoeverre hier accommodatiewensen 
worden meegenomen zoals al vaker besproken als het gaat over (binnen)sportaccommodaties. Hoe 
wordt gestreefd naar synergie?


